
Zápis z porady vedení konané dne 31. 3. 2014 

Přítomni: Novotná Buršíková, Veselý, Šrubařová, Bartošek, Dostál, Holub, Regner, Ledvinka, 

Kohoutková 

Omluveni: Matyska, Holub, Dostál, Račanský 

1. Informace z kolegia rektora  

– Veselý informoval o kolegiu rektora z minulého týdne. Bylo řečeno, že se ÚVT má 

věnovat univerzitnímu webu. Kancléřka byla požádána o schůzku.  

– Diskuse o výměně loga ÚVT na hlavních stránkách univerzity, nutné rozhodnutí 

ředitele. 

 

2. Kontrola úkolů z minulé porady 

– Plán na výjezdní zasedání – sekce: bezpečnostní oddělení o nové bezpečnostní 

směrnici, identity management (Křenek), RT a jeho používání (Roček). Křenek prosí o 

náměty a požadavky na veletrh (do 4. 4.)  

– Převod IT péče o rektorát na ÚVT - zatím čekáme na rozhodnutí kvestora (kontrola 7. 

4.) 

 

3. Zprávy z divizí 

– Šrubařová upozornila na končící termín pro plánování dovolené, u jednotlivců stále 

chybí, divizní připomenou.  

– Do plánu veřejných zakázek byly doplněny odpovědné osoby. Jediná nadlimitní 

zakázka – telefonní ústředny, pečlivě hlídána. Ostatní zakázky zkontroluje z hlediska 

připravenosti materiálů Pištěk, 

– K internímu rozpočtu zakázek nebyly připomínky, realizuje se.  

– Šrubařová informovala o první letošní prohlídce kanceláří z hlediska BOZP – 

kontrolována Botanická a Gotex. Na Botanické zjištěny dva problémy v kancelářích – 

zapnuté PC zaskládané papíry a igelity, hygiena (připravují se opatření na letní měsíce 

– hloubkový úklid). Nalezené nedostatky na sálech jsou postupně odstraňovány.  

– Diskuse o vypínání PC v kancelářích na noc - počítače v centrální správě by se neměly 

vypínat. Možnost vyvést vedle stávajících zásuvek s vypínačem dvojzásuvku pouze 

pro PC. Nutné rozhodnutí ředitele. Na 1. 4. dohodnuta schůzka ředitele s tajemníkem a 

vedoucím provozního oddělení, kde bude tato otázka dořešena.  

– Šrubařová informovala o schůzce se Skácelem, stanoven nový odpovědný člověk – 

Vrchota (Impromat), komunikuje s Jurtíkem a Mikšíkem. Křenek se sejde s Mikšíkem, 

zjistí, v jaké fázi jsou jednání, jaké z něj plynou závěry. Za ÚVT musí být stanovena 

osoba pro dohled  - Malinka nebo někdo z jeho oddělení. 

– Kohoutková informovala o schůzce pracovníků z oddělení GIS s pracovníky správy 

budov a tajemníky- řešena otázka guest účtů – některé fakulty si řeší vlastní cestou, 

potřeba dohodnou s RMU pravidla a kompetence.  

– Kohoutková informovala o jednání kvestorů škol provozujících Magion, diskutována 

smlouva o podpoře Magionu. Navazování Magionu na úřadovnu v ISu – do konce 



března měla být napojena personalistika – technicky připraveno, bude nasazeno 

v pondělí 7. dubna (po vypočítání mezd). 

– Bartošek informoval o chystané novele knihovního řádu, řeší se Šmídem. Odpoledne 

proběhne schůzka s ředitelem MZK o případné spolupráci, co nabídnout studentům. 

– Na kampusu byla nalezena osoba pro debatu o umístění a podmínky provozu zařízení 

na kampusu, bude komunikovat s Křenkem. 

– Regner navrhl možnost komerčního využití práce skupiny geografických informačních 

systémů. Další diskuse proběhne na výjezdním zasedání.  

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


